
Iktatószám:          /2023. 
 

Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2024. január 29. napján, 

a Polgármesteri Hivatal dísztermében 
megtartott üléséről 

 
Jelen vannak: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Abrudán Andrea alpolgármester 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Tarján István képviselő 
Kalcsó Istvánné képviselő 
Szelezsán Zsolt képviselő 
Furákné Pavelka Marianna képviselő (az ülés során csatlakozott) 
 
Dr. Bálint Anna jegyző 
Magony Ivett pénzügyi csoportvezető 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester köszönti a jelenlévőket, ezt követően megállapítja, 
hogy a képviselő-testülete 7 fővel határozatképes, ismerteti a javasolt napirendi pontokat, továbbá 
Kalcsó Istvánné képviselőt javasolja felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére.  Javaslatát a hitelesítő 
személyére a jelenlévő képviselők 7 igen szavazattal elfogadják.   
 
Javasolt napirendi pontok: 

1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
3) Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének rendelet-tervezete az 
önkormányzat 2024. évi költségvetéséről (I. olvasat) 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
4) Kétegyházi Napsugár Óvoda szervezeti és működési szabályzatának, valamint 
pedagógiai programjának elfogadása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
5) Kétegyházi Napsugár Óvoda igazgatója illetményének megállapítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
6) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester kéri, hogy az ülés napirendjéről döntsön a képviselő-
testület azzal, hogy a kiosztott előterjesztést a TOP Plusz pályázat benyújtásáról is szíveskedjen a 
képviselő-testület napirendre venni, illetve hogy a 4) napirendnél az óvoda Házirendjéről is döntsön 
a testület.  A képviselők 7 igen szavazattal az alábbi napirendet fogadják el.  



 
Napirendi pontok: 

 
1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
3) Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének rendelet-tervezete az 
önkormányzat 2024. évi költségvetéséről (I. olvasat) 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
4) Kétegyházi Napsugár Óvoda szervezeti és működési szabályzatának, valamint 
pedagógiai programjának és házirendjének elfogadása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
5) Kétegyházi Napsugár Óvoda igazgatója illetményének megállapítása 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
6) TOP Plusz pályázat benyújtása az Orvosi Centrumra 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
7) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy december  közepétől több sikeres 
rendezvényt bonyolítottak le, a két ünnep között 2 napon szabadságon volt. Január 6-án Szegeden 
volt a püspök úr újévi fogadásán, illetve Gyulán is volt ilyen fogadás, azon is részt vett. A 
benyújtandó pályázatok előkészítése folyamatban van, két alkalommal volt egyeztetés Székudvarral 
a ROHU-s pályázatokkal kapcsolatban. Ezek a pályázatok benyújtásra kerültek. A TOP Plusz 
pályázat előkészítése folyamatban van. A Magyar Falu programban benyújtottuk a pályázatot a 
fűnyíróra. Január 15-én újévi fogadás volt helyi vállalkozók, civil szervezetek részvétel, sikeres 
rendezvény volt. Részt vettünk a kormányhivatal által szervezett „Főzz és segíts” kampányban a 
Csabaparkban, ahol a település közfoglalkoztatási értékeit mutattuk be és Kétegyháza rendezett be 
egy román nemzetiségi szobát, népviseletet. A köztársasági elnök is kilátogatott a rendezvényre, 
amely sikeres volt. Múlt héten sajnos gázrobbanás történt Kétegyházán, véradást szervezett és 
adománygyűjtést kezdeményezett a sérült részére. A romok feltárásában is közreműködtek 
kollégáink. Az ingatlan teljesen megsemmisült.  A múlt hét nagyon megfeszített hét volt, nagyon 
sok minden történt. A költségvetés tervezésére is sok időt és energiát fordítottunk.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz.  

 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel az alábbi 
határozati javaslatot, amelyet a jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 
 



1/2024. (I.29.) számú határozat 
                           a két ülés között történt eseményekről 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a két ülés között történt eseményekről és tett 
intézkedésről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

2)  Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy az írásos előterjesztést a képviselők 
megkapták. Kiegészítésként elmondja, hogy a HÉSZ módosítására vonatkozó szerződés a 
tervezővel aláírásra került, a Pékséggel még nem lett aláírva, de vállalják a tervezési díj 50 %-ának 
megfizetését. A Városfejlesztési Kft jelenlegi véleménye szerint azonban nem is biztos, hogy 
módosítani kell a HÉSZ-t, elképzelhető olyan megoldás (a térkő felszedésével)  a Piac tér felújítása 
során, amely nem indokolja. Igyekszik ezt pontosítani Sódar Anitával, hogy az önkormányzat ne 
fizessen  ki feleslegesen pénzt.  Ha nem kell a HÉSZ-t módosítani, akkor igyekezni fog ezt a részt 
kivenni a szerződésből.  
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy véleménye szerint hagyni kellene a HÉSZ 
módosítását, mert akkor nem kellene felszedni a térkövet a téren.  
 
Szelezsán Zsolt képviselő véleménye szerint sem kellene felszedni a térkövet, a mostani terv 
szerinti megoldás, hogy sávokban felszedik a térkövet, nem túl praktikus. 5-6 helyen fákat lehetne 
ültetni kis öblökben és így pótolni a zöldfelületet.  
 
Tarján István képviselő elmondja, hogy ő is ezzel a megoldással ért egyet. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, a képviselőknek, hogy nem a most 
bemutatott tervet kérte megtervezni, ez a megoldás nem az, amit ő kért a képviselőkkel történt 
korábbi egyeztetés alapján. Továbbra is bizonytalansági tényező, hogy a projekten belül meg lehet-
e venni a lángosos bódét. Annak tulajdonosával e miatt a bizonytalanság miatt nem is beszélt még. 
Véleménye szerint a mostani terv egy hodály, neki ez egyáltalán nem tetszik, az elején lévő kiírás és 
a klinker tégla pedig már idejétmúlt. Egy sokkal szellősebb és jobban tagolt tervet tudna elképzelni.  
 
Szelezsán Zsolt képviselő elmondja, hogy a lángosos kell, abból induljon ki a koncepció, és 
legyenek fák ültetve, ide-oda több fát kellene rakni. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy eddig hagytuk a teret érvényesülni, ezt a célt meg 
kellene hagyni és nem beépíteni.  A tervezőt meg kell kérni, hogy csökkentse a zárt területeket. 
 
Furakné Pavelka Marianna képviselő elmondja, hogy a lángosos és a WC között csak tető van, 
de ez így funkció nélküli terület, ki kellene venni a tervből. 
  
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy a képviselők többsége a HÉSZ 
módosítása mellett foglalt állást és a mellett, hogy a Piac tér mostani tervének módosítását kell kérni 
a tervezőtől, hogy egy szellősebb, nem ennyire beépített tér alakuljon ki. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz.  
 



További kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel az alábbi 
határozati javaslatot, amelyet a jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 

2/2024. (I.29.) számú határozat 
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 

3) Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének rendelet-tervezete az 
önkormányzat 2024. évi költségvetéséről (I. olvasat) 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottságban részletesen megtárgyalásra kerültek a költségvetési előirányzatok, a bértömeg, és a 
2024-es évet érintő főbb kérdések. A bizottsági ülésen elhangzottak átvezetésre kerülnek majd a 
rendelet-tervezeten és februárban előterjesztésre kerül elfogadásra.  
 
Kalcsó Istvánné képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnökeként tájékoztatja a 
testületet, hogy a bizottság részletekbe menően megtárgyalta a költségvetést, gyakorlatilag sorról 
sorra megbeszéltek mindent.  A bizottsági ülésen elhangzottak alapján kell a rendeletet majd 
előterjeszteni.  
Az ÁFA fizetéssel és annak tervezésével kapcsolatban javasolja, hogy 4 millió forint kerüljön 
betervezésre és ezzel az összeggel csökkenteni a helyi adóbevétel mértékét. Minden bevételt és 
kiadást tartalmaznia kell a költségvetésnek. Ki kell találni, hogy a számlán lévő 4 millió forint ÁFA 
összeg hogyan kerüljön be a költségvetésbe. Ez az önkormányzat pénze, benne kell, hogy legyen a 
költségvetésben, valahol szerepelnie kell, hiszen ez megtakarítás. Mindent meg kell tenni, hogy 
reális legyen a költségvetés, ezért tesz javaslatot a helyi adó mértékének csökkentésére. 
Úgy gondolja, hogy negyedévente figyelni kell majd a költségvetés alakulását és a szükséges 
intézkedést mindig meg kell majd hozni.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja az ÁFA összeggel kapcsolatban, hogy ha 
a 4 millió forint bekerül a bevételi oldalra, akkor a kiadási oldalra is be kell tenni, hiszen az 
önkormányzat is fizet ÁFÁt, a kiadási oldalon is meg kell jelennie. Ez azonban nem fogja a 8,1 
millió hiányt csökkenteni. Ha ez a cél, akkor máshol kell csökkenteni a kiadási oldalon, pl. a 
megbízási díjaknál, ott lehet az 1 millió helyett 500 ezer forintot tervezni. Egyébként nagyon sok 
mindent végig gondoltunk az előkészítés során, így többek között megüresedett egy köztisztviselői 
hely, igyekszünk a munkakörök átcsoportosításával a feladatokat ellátni és arra törekszünk, hogy 
ne kelljen a munkakört betölteni. Van egy üres közalkalmazotti álláshely is, a két munkakör együtt 
évi 9 millió forint körüli megtakarítást biztosíthat. Folyamatosan törekszünk a takarékoskodásra és 
a hatékony gazdálkodásra. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő javasolja, hogy a képviselők fogadják el a költségvetést, utána majd 
látjuk, hogy kell-e módosítani valamit. Javasolja, hogy ne csökkentsük az adóbevételt, maradjon így. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz.  

 



Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel az alábbi 
határozati javaslatot, amelyet a jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 

3/2024. (I.29.) számú határozat 
a 2024-es költségvetés I. olvasatának és a bértömegnek az elfogadásáról 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete az önkormányzat 2024. évi költségvetési tervezése 
során beterjesztett I. olvasatban meghatározott előirányzatokat és bértömeget elfogadja. E döntés 
alapján a szükséges munkáltatói intézkedések iránti intézkedni lehet. 
 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a költségvetési rendelet-tervezetet ennek alapul 
vételével terjessze elő. 
 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

              Dr. Bálint Anna jegyző 
Határidő: azonnal 
 

4) Kétegyházi Napsugár Óvoda szervezeti és működési szabályzatának, valamint 
pedagógiai programjának elfogadása 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy igazgató asszony kérte, hogy a 
Házirendet is tárgyalja meg a képviselő-testület, a dokumentumot meg is küldtük a képviselőknek. 
Elmondja, hogy kérte igazgató asszonyt, hogy néhány aktualizálást vezessen át a 
dokumentumokban, amelyek meg is történtek és a dokumentumok végén lévő záradékolást illetően 
is csak a mostani döntést kell véleménye szerint feltüntetni, a korábbiak nem relevánsok a mostani 
elfogadásnál. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő az Oktatási, Kulturális és Egészségügyi Bizottság 
elnökeként elmondja, hogy a bizottság megtárgyalta a napirendet és javasolja a dokumentumok 
elfogadását azzal, hogy az szmsz és a pedagógiai program tekintetében jóváhagyást kell a testületnek 
gyakorolnia, mert ezt írja elő a jogszabály.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz.  

 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel az alábbi 
határozati javaslatokat, amelyeket a jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak 
és a következő határozatot hozzák: 

 
4/2024. (I.29.) számú határozat 

a Kétegyházi Napsugár Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyásáról 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a határozat melléklete szerinti tartalommal 
jóváhagyja a Kétegyházi Napsugár Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 



 
A jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadják a következő határozatot: 
 

5/2024. (I.29.) számú határozat 
a Kétegyházi Napsugár Óvoda Pedagógiai Programjának jóváhagyásáról 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a határozat melléklete szerinti tartalommal 
jóváhagyja a Kétegyházi Napsugár Pedagógiai Programját. 

 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
 
A jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadják a következő határozatot: 
 

                       6/2024. (I.29.) számú határozat 
a Kétegyházi Napsugár Óvoda Házirendjének elfogadásáról 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja 
a Kétegyházi Napsugár Házirendjét. 

 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 

 
5) Kétegyházi Napsugár Óvoda igazgatója illetményének megállapítása 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a központi béremelés miatt minden 
óvodai dolgozó megkapta a béremelést, amelyet az igazgató adott ki. Az ő vonatkozásában azonban 
a testületnek kell döntenie.  Mivel a fizetési kategóriákon belül tól – ig határok vannak, a maga 
részéről a legalsó szintre történő bérbeállást tudja elfogadni, hiszen az önkormányzatnak gondolnia 
kell a további dolgozóira, és arra, hogy túl aránytalan bérfeszültség ne legyen.  
 
Kalcsó Istvánné képviselő, mint a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke tájékoztatja a testületet, 
hogy a bizottság a napirendet megtárgyalta és a határozati javaslat elfogadását javasolja. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz.  

 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel az alábbi 
határozati javaslatot, amelyet a jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 

7/2024. (I.29.) számú határozat 
a Kétegyházi Napsugár Óvoda igazgatója illetményének megállapítása 

 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a Rubás Jánosnénak, a Kétegyházi Napsugár Óvoda 
igazgatójának havi illemtényét 2024. január 1. naptól az alábbiak szerint határozza meg: 

• havi illetmény 630 000 Ft 
• esélyteremtési illetményrész 126 000 Ft 
• igazgatói megbízási díj (mértéke 30 %) 158 640 Ft. 

Illetmény összesen: 914 640 Ft. 
 



Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal. 

 
6) TOP Plusz pályázat benyújtása az Orvosi Centrumra 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester elmondja, hogy a pályázat előkészítésével 
foglalkozó cég, a Békéscsabai Városfejlesztési Kft kérte, hogy még egyszer döntsön a képviselő-
testület az ügyben. Az előterjesztés kiosztásra került. A pályázat tartalma megfelel a képviselő-
testület korábbi döntésének, így szerepel benne a belső parkolók kialakítása, eszközbeszerzés 
(padok), fűtéskorszerűsítés (kazáncsere, almérők kialakítása), ajtócsere, akadálymentesítés, 
felfestések, táblák felfestése, WC-k felújítása, növénytelepítés az udvaron. 
Tájékoztatja arról is a képviselőket, hogy a TOP Plusz pályázatokhoz Városi Mobilitási tervet kell 
készíttetnie Gyulának. Erre Gyula nyert forrást, most van kiválasztás alatt a tervező cég, akik 
elkészítik majd ezt a dokumentumot. Az Orvosi Centrum pályázatot be lehet adni, a többit csak 
később. Az út pályázatnál egyeztetett Tóth Gábor tervezővel és a bekövetkezett változásokra való 
tekintettel 30-40 %-al csökkenteni tudja a költségvetést. Ez után továbbra is nyílt lesz a 
közbeszerzési pályázat, így ott is alacsonyabb ár várható a verseny miatt. Megvannak a tervek és a 
költségvetés. Talán a Piac felújítására vonatkozó pályázat is beadható lesz. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő, mint a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a 
bizottság a napirendet megtárgyalta és javasolja a határozati javaslat elfogadását. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy kérdés, észrevétel van-e az 
elmondottakhoz.  

 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester ezt követően szavazásra teszi fel az alábbi 
határozati javaslatot, amelyet a jelenlévő képviselők 7 egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a 
következő határozatot hozzák: 

8/2024. (I.29.) számú határozat 
Orvosi Centrum korszerűsítésére pályázat benyújtásáról 

 
I. Kétegyháza Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja, hogy 

Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata pályázatot nyújtson be a TOP_Plusz-3.4.1-
23 kódszámú, „Fenntartható humán infrastruktúra” tárgyú pályázat keretében „Orvosi 
centrum korszerűsítése, parkoló építés, fogorvosi, védőnői és háziorvosi praxishoz 
szükséges eszközbeszerzés” tárgyban. 
 

II. Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata a projekt teljes költségére összesen, legfeljebb 
44.000.000,- Ft összegű támogatást igényel. Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata 
konzorciumi partnere a Békéscsabai Városfejlesztési Nonprofit Kft. (5600 Békéscsaba, 
Szent István tér 7.) A pályázat nem igényel saját forrást. 

 
II. Kétegyháza Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Dr. 

Rákócziné Tripon Emese polgármestert a pályázat benyújtásához szükséges 
nyilatkozatok, megállapodások és szerződések aláírására. 

 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
 



7) Bejelentések, egyebek 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megkérdezi, hogy van-e bármelyik képviselőnek 
bejelenteni valója. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka  képviselő tájékoztatja a képviselőket, hogy hozott egy levelet 
Dr. Barna Mária háziorvostól, hogy a közötte és az önkormányzat között fennálló szerződés egy 
pontjára hivatkozva kéri, hogy két asztali számítógépet  és tartozékokat (szünetmentes, nyomtató, 
scennel, klaviatúra, külső winchester) vásároljon számára az önkormányzat és jelezte, hogy maga a 
számítógépes program is elavult, ezért a gépek lassúak, a memóriájuk megtelt és cserére szorulnak. 
Az írásbeli kérelmet átadja polgármester asszony számára. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester átveszi a levelet és kijelenti, hogy a kérelem 
kivizsgálásra kerül, bár ő úgy gondolja, hogy az informatikai eszközök biztosítása nem az 
önkormányzat feladata. A kérelmet majd a februári ülésen előterjeszti megtárgyalásra. 
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy annak idején betörés volt a doktornőnél, akkor vállalt 
valami beszerzést az önkormányzat, akkor segítséget nyújtott neki az önkormányzat.  
 
Kalcsó Istvánné képviselő elmondja, hogy a Széchenyi utcában egy autós nekiment egy 
villanyoszlopnak. Az a rész tényleg problémás, nem lehet ott megfordulni. Most még nagy a sár is, 
valamit kellene ott csinálni. Az út tetején lévő malajt le kellene szedni és követ szórni rá. Az utca 
közepétől nem lehet közlekedni. Gyalog sem tudnak normálisan hazajárni a lakosok, csak nagy 
kerülővel. Egy keskeny járdát kellene oda csináltatni átmeneti időre. 
 
Furákné Pavelka Marianna képviselő elmondja, hogy a Dózsa utca is nagyon kátyús. A 
közmunkások nagyobb figyelmet tanúsíthatnának a közterületi szemétszedés közben, sok az 
eldobott hulladék. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester  elmondja, hogy ma elkezdődött a kátyúzás a 
Hold utca és Erdő sor egy részén, folyamatosan fogják csinálni.  Megpróbálja elérni, hogy a 
Strabag vigyen ki követ a Széchenyi utcába. Megkérdezi, hogy további kérdés, észrevétel van-e? 
 

 
Kérdés, észrevétel nem volt. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester megállapítja, hogy egyéb kérdés, hozzászólás nincs 
megköszöni a munkát és bezárja ülést. 

K.m.f. 
 

       Dr. Rákócziné Tripon Emese                   Dr. Bálint Anna 
                  polgármester       jegyző 

        Kalcsó Istvánné 
         képviselő, jkv.hitelesítő 


